
Email : 

PRICE QUANTITY AMOUNT HK$

https://www.helpinghand.org.hk

Date : 

DONATION FORM Your contribution enables us to continue our work to care for the elderly residents living 
in our homes. Donation of HK$100 or above to Helping Hand is tax deductible. 

One-off Donation Monthly Donation

Donor Particulars

Email : 

Name (Personal) : 
Name on Receipts (if different from the above) :
Address (if different from the above) :

Name (Company) :

Tel :

$100 $500 $1,000 $5,000 $10,000 $20,000 Others :

Payment Details

Name (Personal) : 
Contact Address :
Delivery Address (if different from the above) : :
Preferred Delivery Date : 

Name (Company) :

Tel :

CHARITY COOKIE ORDER FORM

Total

ITEM TYPE

Charity Cookies

Physical Gift Vouchers
Each voucher can redeem 1 box of

charity cookies per Voucher

$40

Double the Giving
Order our cookies, Helping Hand will donate them

to other people in need. 

$40

$40

Remarks: Free local delivery for orders of HK$1,000 or more (excluding outlying islands).
Cookies and gift vouchers value under HK$1,000 can be picked up at designated locations.
SF Express accepts COD deliveries.

Please return this form upon completion to us by mail, fax or email. 
Address: 1/F, 12 Borrett Road, H.K.   Email: frgr@helpinghand.org.hk 
Fax: 2840 1278 Tel: 2522 4494

BUY A COOKIE & SUPPORT THE ELDERLYBUY A COOKIE & SUPPORT THE ELDERLY
Helping Hand is a Hong Kong charity providing housing and support for the elderly since 1978. 
We offer care homes for seniors needing help and self-care homes where they support each
other. Our Integrated Home in Guangdong provides full care for Hong Kong seniors. The Holiday
Center offers activities and rest for elders and their caregivers.  We also have a Day Care Unit and
community outreach programme.

PAYMENT METHOD
By crossed cheque (payable to “Helping Hand”) 

By bank pay-in slip to Helping Hand’s Bank Account at 
HSBC 111-135398-005   or  Hang Sang 024-262-346083-001

By credit card: 

AMEX

VISA
MASTER

Cardholder’s Name : 

Card No. :

Expiry Date (MM/YY) : 

Cardholder’s Signature : 

By digital payment platform

Alipay

BOC Pay

WeChat Pay

PayMe

About personal data Your personal data will be kept strictly confidential. Helping Hand or its service providers will only use the above information
for donation administration, receipting, fundraising and/or other promotion matters related to Helping Hand.
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價格 數量 金額 HK$

名稱 (個人名義) : 
聯絡地址 :

名稱 (公司名義) :

首選送貨日期 :
送貨地址 (如與上述不同) :

自取 : 請聯絡我們了解更多詳情

其他  HK$

一次性捐款

捐贈者資料

電郵 :

個人捐贈者 

付款及送貨詳情

慈善曲奇訂購表格

付款方式
劃線支票（支票抬頭：伸手助人協會）

銀行存款單 - 伸手助人協會銀行賬戶：
匯豐銀行 111-135398-005    或    恒生銀行 024-262-346083-001

信用卡

美國運通

VISA

萬事達

電子支付平台

支付寶

BOC Pay

微信支付

日期 :

持卡人姓名 :

信用卡號碼 :

有效期至 (MM/YY) : 

持卡人簽署 :

PayMe

總計

產品名稱

慈善曲奇

實體禮券
兌換一盒慈善曲奇

$40

雙倍捐贈

$40

附註: 訂單金額低於HK$1,000將安排貨到付款。訂單金額HK$1,000或以上可享免費本地送貨

雙倍捐贈是購買產品並由我們安排
捐贈予社區中的弱勢群體。

捐贈表格 您的捐款支持我們照顧住在我們院舍的長者。捐款額滿港幣$100元或以上，可獲發收據，以便申報捐款扣稅。

每月捐款

$100 $500 $1,000 $5,000 $10,000 $20,000

收據上的名稱 (如與上述不同) :
個人或組織名稱 :

公司捐贈 

電話 :
地址 :

https://www.helpinghand.org.hk

伸手助人顯愛心　購買曲奇助長者伸手助人顯愛心　購買曲奇助長者
伸手助人協會是香港註冊的慈善機構，自 1978年起為社區長者提供容身之所和援助。
我們的護老院為無法自理的長者提供照顧護理，而老人之家為有自理能力卻有住屋需要的長者

提供協助。我們位於廣東的綜合安老院更為香港長者提供全方位照顧。而長者度假中心則為

長者及其照護者提供活動和休息空間。我們有日間護理單位，並在社區開展全面的外展計劃。

請填妥本表格，並郵寄、電郵或傳真至伸手助人協會。地址：香港半山波老道12號1樓
電郵：frgr@helpinghand.org.hk
傳真：2840 1278 電話：2522 4494

關於個人資料 閣下填寫之個人資料絕對保密，伸手助人協會或受其委託服務提供者，只用作捐款處理、
寄發收據、募捐及其他與本會相關之宣傳用途。
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